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Verksamhetsberättelse för Geysir 2022 
Geysir hade 169 medlemmar under 2022 (inkl. stöd- och familjemedlemmar) i Blekinge och 

Småland. Av dessa var 36 barn och ungdomar, en ökning med 8 st sen förra året. 

Föreningen ökade antalet medlemmar med 18 % under året vilket var mycket bra då målet 

var satt till 8 %. 

Styrelsen har fortsatt att jobba mot de två övergripande målen som är satta med sikte på 

2025. Mål ett innebär att antalet medlemmar i föreningen ska öka till 170 och mål 2 att 

föreningen ska ha ett underlag med barn och ungdomar till lag-SM. Vi summerar året med att 

vi har kommit långt under året och att vi fortsätter på inslagen väg. 

Vi har fortsatt vår etablering på travet i Tingsryd som planerat, dels genom att vi genomfört 

många av våra aktiviteter där, dels genom att vi har köpt in 5 stycken bänkar och fräschat 

upp de tre domarbåsen. Travet har fyllt på underlag på ovalbanan vid tre tillfällen under året, 

banan behöver användas för att den ska hålla sig fin över tid. Vi har också startat upp en 

tävlingssektion i föreningen för att på så sätt kunna utveckla tävlingsverksamheten på 

anläggningen. 

Vi har sökt 2 projektbidrag från RF SISU/SIF under året. Ett bidrag för att kunna utveckla 

alternativa träningsmetoder för barn&ungdomar. 12 000 kronor fick vi för att kunna köpa in 

hindermaterial och tunnor så att vi kan träna smáli, barrel race och flagglopp. Det andra 

bidraget man kunde söka var för att prova på att arrangera en officiell tävling. Vi fick 10 000 

kr för att kunna köpa in domarutrustning som 3 st skrivplattor och täcka delar av domarnas 

rese- och boendekostnader. Vårt KM var en officiell nivå 4 sporttävling. 

Vi har haft fyra sponsorer 2022 som sponsrat vår barn- och ungdomsverksamhet. Dessa är 

Ronneby Färg AB, Byggteknik Blekinge AB, DM Måleri och Elias Syd AB. Vi riktar ett stort 

tack till våra sponsorer! För pengarna kunde vi genomföra ett höstlovsdagläger för våra barn 

och ungdomar och ha kraftigt subventionerade avgifter på övriga aktiviteter. 

Medlemmarnas önskemål som framkommit under 2021 låg som grund för valet av aktiviteter 

under 2022 då vi gärna vill att det ska finnas något för alla. Nedan aktiviteter har styrelsen 

tillsammans med medlemmarna genomfört. 

 

Utbildnings/träning: 

• Gemensamma träningstillfällen/träffar på ovalbanan.  

• 4 st träningstillfällen med Mette Lund Lindberg både på ovalbana och i ridhuset i 

Långasjö. 

• Medlemsträff på banan med smalí och flagglopp 

• SIF ordförande och ridtränare Charlotta Gripenstam höll föreläsningen om SIFS 

arbete och hästens gångarter på höstmötet. 

• 3 st fria träningstillfällen i ridhuset i Långasjö. 

 

Barn/Ungdomar: 

• 2 gratis lektionsträningstillfällen för Marie Mattsson och Moa Svensson. 

• Sommarlovskul, dagläger fick ställas in pga för få anmälda 

• Barnklasser på våra tävlingar 

• Höstlovsdagläger. 

• Kraftigt subventionerade/inga anmälningsavgifter på de flesta aktiviteterna. 
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Tävling: 

• Välgörenhetssporttävling (inofficiell) med 45 tävlande ekipage och 70 starter. 

Överskottet på 15 945 gick till Ukraina. Fint reportage om evenemanget i den digitala 

tidningen Island Tidningen Ridsport. 

• Sommarkeppni med 25 tävlande ekipage. 

• KM och officiell sport&nivå 4 tävling med 45 tävlande ekipage och 79 starter.  

 

Övriga aktiviteteter: 

• 2 stycken hemma-hos ritter har genomförts runt om hos medlemmar, ett kul sätta att 

umgås på tillsammans. 

• Gårdsbesök hos Skáneyland. 

• Fixar-dagar på ovalbanan. 

• Tvådagars långritt mellan Eringsboda och Alljungen. 

• Geysir var funktionärer på travet på Veteranmarknaden. 

• Kadriljuppvisning i samband med lucia på RHC. 

 

Styrelsens aktiviteter under året: 

• Drivande, sammanhållande och delaktiga i föreningens genomförda aktiviteter. 

• Riksstämman som hölls digitalt. 2 deltagare från föreningen deltog (2 röster). 

• Höstmötet med SIF, 1 deltog digitalt. Några extra informationsmöten med SIF under 

året. 

• 5 stycken styrelsemöte har genomförts digitalt och fysiskt utöver kontinuerlig dialog i 

styrelsens facebook-grupp.  

• Bidragsarbete och kontinuerlig dialog och möten med RF SISU, Tingsrydstravet och 

Tingsryds kommun. 

• Sponsorarbete till ungdomsverksamhet och till ryttar- och lotteripriser till våra 

tävlingar. 

• Flytt av hemsida. 


